
Σ
το Κύπελλο, πριν από τρεις εβδοµάδες, µοι-
ράστηκαν γκολ και βαθµούς. Τώρα είναι ένα 
άλλο µατς, αλλά σίγουρα το ίδιο που σταθε-

ρά και αµείωτα προσµένει ανυπόµονα ολόκληρη 
η Θεσσαλονίκη. Αρης εναντίον ΠΑΟΚ, στο κλασι-
κό ντέρµπι της πόλης, σε µια ποδοσφαιρική σύ-
γκρουση ουσίας και άφθονου γοήτρου. Προφα-
νώς και η αποψινή αναµέτρηση δεν έχει σχέση 
µε τους αλήστου µνήµης αγώνες των δύο µονο-
µάχων στο παρελθόν, πιθανώς ούτε µε την αίγλη 
τους, όµως αυτό δεν στερεί από αυτή στο παρα-
µικρό τον χαρακτηρισµό του ντέρµπι. Ενός ντέρ-
µπι, στη διάρκεια του οποίου θα µετρήσουν καθο-
ριστικά η επιθυµία, η φλόγα, τα κότσια και η δυ-
ναµική. Ο ΠΑΟΚ διεκδικεί για τα καλά τον τίτλο, ο 
Αρης επέστρεψε εκεί όπου ανήκει και το ξεκίνηµά 
του µόνο νεοφώτιστου δεν θυµίζει, που θα πει µά-
χη µέχρις εσχάτων. Για το επικείµενο ντέρµπι µι-
λούν στη Realnews ο µεσοεπιθετικός των «κιτρί-
νων» Ματέο Γκαρσία και ο αµυντικός του «∆ικε-
φάλου» Λέο Μάτος.

 ΜΑΤΕΟ ΓΚΑΡΣΙΑ
«Θεωρώ ότι η έκβαση του αγώνα εξαρτάται από 
εµάς, αν δηλαδή εµείς παίξουµε αυτό που ξέρου-
µε και µπορούµε, θα νικήσουµε. Εννοείται ότι ανυ-
ποµονώ για το µατς, έχω ακούσει πολλά και είµαι 
βέβαιος ότι η ατµόσφαιρα που θα επικρατεί στο 
γήπεδο θα είναι φανταστική. Θέλω να το ζήσω και 
περιµένω σίγουρα να αποδειχθεί µια ωραία εµπει-
ρία για τον καθένα από εµάς. ∆εν φοβόµαστε τί-
ποτε και κανέναν, έχουµε εµπιστοσύνη στην οµά-
δα µας και θα µπούµε στο γήπεδο για τη νίκη και 
µόνο γι’ αυτήν. Και πιστεύω ότι µε τη βοήθεια του 
κόσµου µας θα τα καταφέρουµε. Σεβόµαστε τον 
αντίπαλο, είναι µια καλή οµάδα, αλλά θέλουµε να 
χαρίσουµε στους οπαδούς µας το καλύτερο αποτέ-
λεσµα και γι’ αυτό θα δώσουµε το 100% του εαυ-
τού µας. Ο Αρης επέστρεψε στην πρώτη κατηγορία 
όχι απλώς για να παραµείνει, αλλά για να κατακτή-
σει καθετί που θα µπορέσει. Και είµαστε αποφασι-
σµένοι σε κάθε µας παιχνίδι, είτε εντός είτε εκτός 
έδρας - να το ξεκαθαρίσουµε προς όλους αυτό».

 ΛΕΟ ΜΑΤΟΣ 
«Το πρωτάθληµα αρχίζει ξανά έπειτα από τη δια-
κοπή για τις εθνικές οµάδες και θέλουµε να συνεχί-
σουµε την προσπάθειά µας, όπως ακριβώς την τε-
λειώσαµε. Αυτό το διάλειµµα µας βοήθησε να ηρε-
µήσουµε σωµατικά, αλλά και σε ψυχολογικό επί-
πεδο. Ταυτόχρονα, όµως, το εκµεταλλευτήκαµε για 
να δουλέψουµε σκληρά στις προπονήσεις και να 
διορθώσουµε τα όποια λάθη και παραλείψεις µας. 
Και θεωρώ πως είµαστε από κάθε άποψη έτοιµοι 
να συνεχίσουµε την ανοδική µας πορεία. Είναι θε-
τικό ότι καλύψαµε γρήγορα, από τις πρώτες κιόλας 
αγωνιστικές, το µειονέκτηµα των -2 βαθµών µε το 
οποίο ξεκινήσαµε τη σεζόν. Ωστόσο, γνωρίζουµε 
όλοι καλά πως το πρωτάθληµα έχει πολύ δρόµο 
ακόµη µπροστά του. Για εµάς κάθε παιχνίδι είναι 
σηµαντικό, ανεξαρτήτως του αντιπάλου που κάθε 
φορά έχουµε να αντιµετωπίσουµε, και περιθώρια 
για απώλειες δεν υπάρχουν. Σε κάθε µατς µπαίνου-
µε στο γήπεδο για τη νίκη και το σηµερινό κόντρα 
στον Αρη δεν πρόκειται να αποτελέσει εξαίρεση».

                           ΜΙΧ. ΦΟΥΣΤΕΡΗΣ
ΚΥΡ. ΕΛΕΥΘΕΡΙΑ∆ΗΣ
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Μέλι στάζει ο Κώστας Κατσουράνης 
για τον Μπίμπρας Νάτχο, με τον οποίο 
υπήρξαν συμπαίκτες στον ΠΑΟΚ. 
Τον χαρακτηρίζει παίκτη με ηγετικά 
προσόντα και σοβαρό επαγγελματία
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«ΝΑ ΑΛΛΑΞΕΙ ΠΡΟΠΟΝΗΤΗ»
Για τον Θοδωρή Ζαγοράκη αποτελούν 
μονόδρομο η αντικατάσταση του 
Σκίμπε και η στελέχωση της Εθνικής 
με πρόσωπα που γνωρίζουν και 
«πονάνε» την ομάδα
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Κεφάλαιο 
για τον 

Ολυμπιακό

Μια πόλη 
στο πόδι!

Καθηλώνει οπαδούς και ουδέτερους το µεγάλο 
παιχνίδι µεταξύ Αρη και ΠΑΟΚ, που έπειτα από 
4,5 χρόνια θα διασταυρώσουν τα ξίφη τους για το 

πρωτάθληµα. Γκαρσία και Μάτος µιλούν στην «R»

πίστη
«∆εν φοβόµαστε 
τίποτε και 
κανέναν, έχουµε 
εµπιστοσύνη στην 
οµάδα µας και 
θα µπούµε στο 
γήπεδο για τη 
νίκη και µόνο γι’ 
αυτήν», δηλώνει ο 
Ματέο Γκαρσία

νίκη
«Σε κάθε µατς 
µπαίνουµε στο 
γήπεδο για 
τη νίκη και το 
σηµερινό κόντρα 
στον Αρη δεν 
πρόκειται να 
αποτελέσει 
εξαίρεση», τονίζει 
ο Λέο Μάτος


